
Komisja Oświaty i Spraw Publicznych 

 

Protokół nr 5 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 22 października 2024 roku 
 

Posiedzenie rozpoczęto 22 października 2024 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:28 tego 

samego dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Marcin Krzysiak - Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że posiedzenie komisji będzie nagrywane oraz spełnił 

obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej 

Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych,  

a na drzwiach wejściowych umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się  

z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji i poprosił uczestników 

posiedzenia o wpisanie się na listę obecności. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Radni Rady Miejskiej Dębna, Burmistrz Dębna Pan Wojciech Czepułkowski, Zastępca Burmistrza 

Pani Beata Biaduń-Broda, Sekretarz Gmin Pani Anna Witek, Dyrektorzy i kierownicy jednostek 

gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, Kierowników i pracowników Urzędu 

Miejskiego, zaproszeni gości – Wiceprezes Zarządu MKS Dąb Dębno, przedstawiciele firmy Exus 

i Energetyka Polska, Sołtysi oraz mieszkańcy gminy. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków, co pozwalało na procedowanie posiedzenia. 

Obecni: 

1. Marcin Krzysiak 

2. Tomasz Kulbicki 

3. Łukasz Lewandowski 

4. Mirosław Napieracz 

5. Angelika Obielak 

6. Mateusz Obielak 

7. Marcin Pech 

8. Tomasz Pluciński 

9. Małgorzata Wachowiak 

10. Leszek Włodkowski-Moszej 

Radny Tomasz Kulbicki spóźnił się 5 minut.  

Lista obecności członków Komisji OiSP stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak przedstawił porządek 

posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Sprawy różne. 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych. 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzania Budżetu 

Obywatelskiego gminy Dębno. 

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady 

Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

Uwag, wniosków nie było. 

Porządek został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

2. Sprawy różne. 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że ogłoszony został przetarg na boisko 

boczne. Finansowanie było wskazane tylko w kwocie ok. 290.000 i rozpoczęła się dyskusja na 

temat boiska. W przetargu był zapis, że ze Sportowej Polski chcielibyśmy mieć dofinasowanie. 

Takowe rozstrzygniecie nie nastąpiło. W poprzednim tygodniu w poniedziałek spotkaliśmy się  

z Zarządem MKSu i zaprosiłem Państwa na spotkanie w środę na boisko. Na spotkaniu z Zarządem 

MKSu dyskutowaliśmy na temat boiska i jego lokalizacji oraz dofinansowana. Jesteśmy zgodni, 

że jeżeli pojawią się pieniądze, to chcemy to zrealizować. Uzgodniliśmy też wstępnie i tak będę 

Państwu proponował, żeby w roku 2025 zabezpieczyć kwotę 1.500.000 zł i jeżeli udałoby się 

dostać dofinansowanie, to można będzie to zadanie zrealizować w następnym roku. Jeżeli nie, to 

padła propozycja, aby w WPF zaproponować drugie 1.500.000 i wtedy na zbiegu dwóch lat to 

zadanie zrealizować. Byliśmy razem z Radnymi, którzy mieli możliwość przyjść i widzieliśmy, 

jak wygląda to boisko. Dyskutowaliśmy na temat lokalizacji. Wszytki te uzgodnienia obustronnie 

były akceptowane, a Państwa będę prosił przy projekcie budżetu o to, żeby to zaakceptować.  

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak poinformował, że jest dzisiaj Wiceprezes Klubu 

MKS. 

Wiceprezes Zarządu MKS Dąb Dębno Waldemar Czepułkowski przeprosił za nieobecność 

Prezesa. Poinformował, że odbyły się dwa spotkania – jedno w tej sali, gdzie odpowiadaliśmy na 

merytoryczne pytania Radnych i p. Burmistrza oraz obyła się wizja lokalna na ul. Gorzowskiej 

przy stadionie. Zostały przedstawione argumenty za tą lokalizacją i one zostały zrozumiane. Na 

tym etapie wygląda to tak, jak to przedstawił Burmistrz.   

 

Radny Łukasz Lewandowski zwrócił się do Wiceprezesa MKSu z zapytaniem – do kiedy było 

użytkowane przez was boisko boczne, dlaczego jest taki stan boiska? 

Poinformował, że boisko powstało w 2016 roku.  

 

Wiceprezes Zarządu MKS Dąb Dębno Waldemar Czepułkowski poinformował, że jest cały 

czas użytkowane. W chwili obecnej zajęcia sportowe tam się nie odbywają, z tego względu, że stan 

techniczny boiska nie pozwala na przeprowadzenie zajęć. Nie jest użytkowane od ponad roku. 

Głównym problemem jest brak nawodnienia oraz podłoże jakie się tam znajduje. My jako 
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Stowarzyszenie wielokrotnie próbowaliśmy własnymi środkami reaktywować to boisko, nie 

angażowaliśmy w to środków gminy, ale niestety przez braki techniczne infrastruktury nie 

jesteśmy w stanie utrzymać tego boisko na takim poziomie i do tego dochodzi jeszcze ilość drużyn 

trenujących w tym miejscu, powodując to, że to boisko jest niszczone.  

 

Dyskusja Radnego Łukasza Lewandowskiego z Wiceprezesem MKSu.   

 

Radny Tomasz Pluciński odniósł się do tematu boiska – boisko powstało w 2016 roku  

i bezpośrednio UKS Dąb Dębno i cała nasza społeczność uczestniczyła w powstaniu tego boiska. 

Zostało stworzone przepiękne boisko, została tam posiana trawa, ale podłoże, które się tam 

znajduje jest podłożem piaskowym i tam nigdy nie będzie trawy, która się zakorzeni i będzie  

w stanie wytrzymywać większe obciążenia. Boisko służyło przez około dwa lata Akademii UKS 

Dąb Dębno, były tam treningu i mecze. Późnej decyzją poprzedniego p. Burmistrza i ludzi, którzy 

byli wtedy w Zarządzie wbrew naszym prośbą dopuszczono seniorów do tego boiska, ponieważ 

nie mieli, gdzie trenować w okresie zimowym i oni w ciągu jednego sezonu „zwinęli” całą trawę 

dwa lata pielęgnowaną. Później kolejne lata ono było tylko reaktywowane na zasadzie okresu 

zimowego, żeby seniorzy w ogóle mogli gdzieś trenować.  

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak zapytał o kwestię innej lokalizacji boiska ze sztuczną 

nawierzchnią, co jest brane pod uwagę? Poinformował, że boisko ze sztuczną nawierzchnią w lesie 

może mieć problem z utrzymaniem.  

 

Wiceprezes Zarządu MKS Dąb Dębno Waldemar Czepułkowski poinformował, że nie była 

brana inna lokalizacja pod uwagę z dwóch powodów - pierwszy powód, to taki, że główna 

infrastruktura jest zlokalizowana przy ulicy Gorzowskiej, jest tam szatnią, toalety, zaplecze. Inna 

lokalizacja powodowałaby większe koszty takiej inwestycji. Przynajmniej minimum socjalne musi 

być zapewnione. Druga sprawa dot. lokalizacji – lasu, to my się nie boimy, ponieważ tymi boiskami 

opiekujemy się dłuższy czas i wiemy, gdzie leżą problemy. Również Gmina Dębno posiada 

maszynę do czyszczenia sztucznych nawierzchni. Stan techniczny jesteśmy w stanie utrzymać na 

odpowiednim poziomie zalecanym przez producenta i kartę techniczną. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że inna lokalizacja boiska, która była 

brana pod uwagę, to teren przy Intermarche, przy ul. Waryńskiego.    

 

Radna Angelika Obielak odniosła się do kwestii terenu – teren ten nie jest terenem gminnym. 

Zapytała, czy są prowadzone jakieś rozmowy, żeby przejąć ten teren.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że mamy podpisaną umowę  

z Nadleśnictwem o dzierżawę tego gruntu. Przy rozmowie z Nadleśniczym wskazałem nasze 

grunty, które można zamienić, aby boisko było naszą własnością. Aby pozyskać pieniądze umowa 

jest wystarczająca. Rozpoczęliśmy procedury przejęcia.  

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał o kwotę, jaką płacimy za wyłączenie z produkcji leśnej.   
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że cała kwota to 380.000 zł. 

Wyłączany co roku ok. 20-30 tys., w tym roku 50.000 zł jest za wyłączenie i tą kwotę już 

zapłaciliśmy. 

 

Dyskusja w temacie boiska bocznego, lokalizacji.   

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał o brak siedzisk na stadionie przy ul. Gorzowskiej, po prawej 

stronie.   

 

Wiceprezes Zarządu MKS Dąb Dębno Waldemar Czepułkowski poinformował, że częściowo 

udało się wykonać czyszczenie starych konstrukcji betonowych, na całą resztę nas po prostu nie 

stać.  

 

Radny Tomasz Pluciński poinformował, że wniosek został złożony przez gminę do Sportowej 

Polski 2024, do tegorocznego konkursu. Ten konkurs się ciągle nie rozstrzygnął i przesuniecie tego 

konkursu zostało przesunięte na styczeń 2025.  

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak podziękował Wiceprezesowi za poświęcony czas  

i za skorzystanie z zaproszenia.   

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się do tematu wiatraków na terenie gminy. 

Wiąże się to ze zmianą planu zagospodarowania.  

 

Przedstawiciel Firmy Exus Renewables p. Weronika przedstawiła prezentację dot. sektora 

energii odnawialnej (wiatraki). Poinformowała, że kilka lat temu Energetyka Polska zlokalizowała 

na terenie gminy potencjał na rozwój energetyki wiatrowej. Na prezentacji lokalizacje wiatraków 

są tylko poglądowe.  

Exus to wiodąca firma zajmująca się rozwojem i zarzadzaniem infrastrukturą, specjalizująca się  

w sekto rzez energii odnawialnej. Jest niezależnym producentem energii i kontynuuje 

transformację energetyczną jako właściciel aktywów. Exus jest obecny od wczesnego etapu 

projektu, poprzez nadzór podczas faz rozwoju i budowy, aż po zarządzanie w fazie operacyjnej. 

Energetyka Polska to deweloper zaangażowany przez firmę Exus. 

Zasady realizacji inwestycji: 

- pełna współpraca z lokalnymi władzami, 

- transparentność i komunikacja – informowanie lokalnej społeczności o zamierzeniach 

inwestycyjnych, postępach w rozwoju projektu, 

- edukacja – popularyzacja zagadnień związanych z energetyką odnawialną szczególnie wśród 

dzieci i młodzieży, 

- otwartość na wsparcie lokalnych inicjatyw, 

- szczególna troska o środowisko naturalne. 

Projekt Dębno: 

- planowana ilość turbin wiatrowych – 26 szt. 

- planowana moc jednostkowa turbiny – od 4,5 do 7 MW 

- maksymalna średnica śmigła – 190 m 

- maksymalna wysokość turbiny – 280 m 
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- planowana moc docelowa projektu – 182 MW 

- planowana roczna produkcja – 575 000 MWh 

Korzyści płynące z realizacji projektu: 

1. Rozwój gminy – Farmy wiatrowe są źródłem podatków, które skutecznie stymulują wzrost 

gminy i regionu. 

2. Praca – Projekt wiatrowy to ponad 100 okresowych miejsc pracy podczas budowy oraz kilka- 

kilkanaście na etapie eksploatacji. 

3. Zyski – Wynagrodzenie z tytułu dzierżawy ziemi dla właścicieli terenów, objętych projektem 

(turbinami, infrastrukturą drogową, energetyczną czy telekomunikacyjną). 

4. Obniżenie ceny energii – niższe ceny energii dla lokalnej społeczności (wirtualny prosument). 

5. Remonty –remonty lub budowa obiektów, z których na co dzień korzystać mogą sąsiedzi 

projektu, polepszenie dojazdu do działek. 

6. Rolnictwo – Możliwość dalszego wykorzystania gruntów na cele rolnicze. 

7. Ochrona środowiska – Elektrownie wiatrowe wykorzystując potencjał wiatru do produkcji 

energii elektrycznej w sposób pośredni wpływają na ograniczenie emisji CO2 oraz innych gazów 

cieplarnianych. 

8. Efektywność – Efektywność wykorzystania stosunkowo małej powierzchni do produkcji energii 

w odniesieniu do innych technologii o porównywalnej mocy. 

9. Prestiż – Rozwój i promocja gminy jako nowoczesnej, ekologicznej i otwartej na inwestycje. 

10. Bezpieczeństwo – Dywersyfikacja źródeł energii, szczególnie tych odnawialnych, wiatrowych 

wpływa na zmniejszenie uzależnienia od importu. 

11. Niewyczerpalność – Naszego polskiego wiatru nigdy nam nie zabraknie. 

Wpływy do budżetu gminy: - przychody bieżące gminy Dębno – ok. 120 mln PLN, szacowany 

podatek od nieruchomości – ok. 5 mln PLN.  

Wirtualny prosument: 

1. Inwestor oferuje co najmniej 10% mocy farmy wiatrowej do wykupienia przez mieszkańców 

gminy. 

2. Mieszkaniec może wykupić do 2 kW udziału w mocy elektrowni wiatrowej na każdy punkt 

poboru energii i korzystać z niej przez okres 15 lat. 

3. Mieszkaniec staje się współwłaścicielem farmy wiatrowej. 

4. Uczestnicy (wirtualni prosumenci) mogą pomniejszać swoje rachunki za energie. 

5. Maksymalna cena zakupu udziałów zgodnie z ustawą to 6 500 zł za 1 kW. 

6. Produkcja e.e. z 1 kW mocy zainstalowanej 3400 kWh. 

7. Możliwy upust dla mieszkańców. 

Wirtualny prosument - planowane zmiany: 

1. Rozszerzenie możliwości objęcia 10% udziałów w elektrowni wiatrowej (jako prosument 

wirtualny) na mieszkańców gmin pobliskich, jeżeli mieszkańcy gminy, na terenie której jest 

zlokalizowana elektrownia wiatrowa, nie wyczerpią 10% udziałów. 

2. Jeśli mieszkańcy gminy, na terenie której jest zlokalizowana elektrownia wiatrowa oraz gmin 

pobliskich nie wyczerpali 10% udziałów, to gmina, na terenie której lokalizowana jest elektrownia 

wiatrowa, może objąć „brakujące” udziały z puli 10%. 

3. Cena zakupu energii elektrycznej przez gminę nie może być wyższa niż cena referencyjna 

określona w przepisach - na dzień dzisiejszy jest to 324 zł za 1 MWh; 
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4. Rozwiązanie może zapewnić gminie wybór spośród większej ilości ofert na rynku, stałe dostawy 

energii po określonej cenie przez dłuższy okres czasu, zwiększenie wykorzystania „zielonej” 

energii przez gminę. 

Etapy realizacji projektu: uchwalenie MPZP; ocena oddziaływania inwestycji na środowisko, 

pozwolenie na budowę; montaż finansowy; budowa; pozwolenie na użytkowanie; eksploatacja. 

Plan zagospodarowania przestrzennego: podjęcie uchwały o przystąpieniu do MPZP; dyskusja 

publiczna; opracowanie projektu planu miejscowego; proces opiniowania i uzgadniania; dyskusja 

publiczna, uwagi do planu; podjęcie uchwały o przyjęciu MPZP; akceptacja wojewody, publikacja 

w dzienniku urzędowym. 

 

Radna Angelika Obielak odniosła się do tematu przedstawionej prezentacji, planu 

zagospodarowania przestrzennego.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski odniósł się również do tematu energetyki wiatrowej, 

planu zagospodarowania przestrzennego. 

Poprosił przedstawicielkę firmy Exus o przekazanie prezentacji dla Radnym. 

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak podziękował za prezentację. 

Przewodniczący zarządził 5 minut przerwy. 
Przerwa (godz. 14.52 -14.58) 

Przewodniczący wznowił posiedzenie po przerwie.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych. 

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak poinformował, że informacja jest w materiałach  

w systemie informatycznym eSesja. Informację przygotowali pracownicy Wydziału Oświaty, 

Kultury i Sportu.   

Radny Tomasz Kulbicki odniósł się do przygotowanej informacji i poinformował, że na stronie 

13 dwa razy jest wpisana Szkoła Podstawowa w Sarbinowie, a nie ma szkoły w Smolnicy. Zapytał 

– która, to która jest szkoła? Na stronie 15 jest informacja dot. Szkoły Podstawowej nr 1– jest tam 

mało programów, projektów dydaktycznych, zajęć dodatkowych, innowacji pedagogicznych, akcji 

szkolnych w stosunku do innych szkół. Zapytał – z czego to wynika? Pogratulował Szkole 

Podstawowej w Sarbinowie, że tak dużo mają innowacji. Zapytał o kwotę dotacji na Przedszkole 

Montessori i Przedszkole Towarzystwa Salezjańskiego. Odniósł się do informacji dot. Szkoły 

Podstawowej nr 3 i braku informacji o współpracy z organizacjami pozarządowymi i instytucjami.   

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że w sprawie wagi i dofinansowania 

przy przedszkolach i szkołach jest to waga w zależności od tego czy są dzieci ze specjalnymi 

potrzebami.   

Pracownik Wydziału OKiS Aleksandra Marek poinformowała, że w Przedszkolu Montessori 

jest dużo dzieci z autyzmem, a autyzm to jest waga największa.  

Poinformowała, że na stronie 13 jest pomyłka, dwa razy jest Szkoła w Sarbinowie. Tam, gdzie jest 

łącznie 19 uczniów będzie Szkoła Podstawowo w Smolnicy, a gdzie jest 13 to jest Szkoła  

w Sarbinowie.  
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Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Dębnie Iwona Szatkowska odniosła się do zapytania 

Radnego w kwestii innowacji – są to treściwe i bardzo objętościowe innowacje, które odbywają 

się cyklicznie, czyli w każdym miesiącu, we każdym tygodniu po kilka różnych przedsięwzięć 

związanych z tymi innowacjami i projektami, a oprócz tego dochodzi jeszcze projekt, który jest 

realizowany wraz ze wszystkimi szkołami pod nadzorem Wydziału PiR, gdzie jest bardzo dużo 

zajęć, a uczniowie są tak obciążeni, że nie mają możliwości wydłużenia planu pracy, godzin zajęć 

w szkole. Jest to wystarczająca ilość, treściowa i intensywnie przepracowana.  

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Dębnie Małgorzata Matkowska odniosła się do 

wypowiedzi Radnego – to jest cudowne, że każda szkoła ma inną ilość czy innowacji, czy 

współpracy z różnymi instytucjami. Tak naprawdę, to nauczyciel decyduje. W naszej szkole dzieje 

się mnóstwo rzeczy. Być może nie wszystko zostało wpisane. Jako dyrektor robiąc sprawozdanie 

do wydziału, to korzystam ze sprawozdań nauczycieli. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski podziękował za pytania. Zwrócił się z prośbą, żeby 

Radni, jeżeli potrzebują dodatkowych informacji wnioskowali o to.  

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak zapytał – jak kadrowo wyglądamy w naszych 

szkołach, czy mamy wakaty, czy są problemy z jakimkolwiek przedmiotem?  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że chodzi o przedmioty ścisłe – 

fizyka, matematyka i chemia, to jest bolączka. W szkołach udało się zatrudnić psychologów, ale to 

też jest bolączka. Rozpoczęliśmy pracę - audyt i chcemy przeanalizować w całości na następne lata 

odnośnie demografii. Burmistrz poruszył kwestę przyznawania dofinansowania do dokształcania 

nauczycieli, aby skupić się na konkretnych przedmiotach, które będą newralgiczne.  

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak podziękował wydziałowi i dyrektorom jednostek za 

przygotowanie informacji. 

Poinformował, że informacja o stanie realizacji zadań oświatowych została przyjęta przez komisję, 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Opinia do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzania 

Budżetu Obywatelskiego gminy Dębno. 

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak poinformował, że projekt uchwały jest w materiałach  

w systemie informatycznym eSesja. Informację przygotowali pracownicy Wydziału PiR. 

Pracownik Wydziału PiR Renata Jarmuszka-Izak zawnioskowała o wprowadzenie zmian  

w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzania Budżetu 

Obywatelskiego gminy Dębno poprzez zastąpienie domeny: https://debno.budzet-obywatelski.org/ 

na domenę: https://debno.budzetobywatelski.pl/ - zmiana dot. zapisu w Rozdziale 3 § 6 ust. 13;  

w Rozdziale 3 § 6 ust. 14; w Rozdziale 4 § 9 ust. 2; w Rozdziale 6 § 11 ust. 1; w Rozdziale 6 § 11 

ust. 8. 

 

Pytań do poprawki nie było. 
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Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek o wprowadzenie zmian w projekcie uchwały w sprawie wprowadzenia zasad i trybu 

przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego gminy Dębno poprzez zastąpienie domeny: 

https://debno.budzet-obywatelski.org/ na domenę: https://debno.budzetobywatelski.pl/ - zmiana 

dot. zapisu w Rozdziale 3 § 6 ust. 13; w Rozdziale 3 § 6 ust. 14; w Rozdziale 4 § 9 ust. 2;  

w Rozdziale 6 § 11 ust. 1; w Rozdziale 6 § 11 ust. 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (9) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

 

Poprawka została przyjęta. 

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał jaka jest zakładana kwota na Budżet Obywatelski? 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że w sierpniu na komisji zostały 

przedstawione założenia do budżetu na rok 2025 i w tym dokumencie jest wskazana kwota 300.000 

zł. 

Radna Małgorzata Wachowiak zaproponowała, aby Budżet Obywatelki, jeżeli chodzi o wsie 

podzielić po równo na każde sołectwo.   

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że nie można tego różnicować, jeżeli 

chodzi o mieszkańców. Są dwa okręgi - okręg miejski – 150.000 zł i okręg wiejski – 150.000 zł. 

 

Dyskusja w temacie Budżetu Obywatelskiego, wielkości kwoty. 

Głos w dyskusji zabrali Radny Tomasz Kulbicki, Radna Małgorzata Wachowiak, Radny Łukasz 

Lewandowski, Radna Angelika Obielak, Radny Tomasz Pluciński, Przewodniczący Komisji 

Marcin Krzysiak, Burmistrz Dębna, Pracownik Wydziału PiR Renata Jarmuszka-Izak. 

 

Głosowano w sprawie 

Opinia do projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zasad i trybu przeprowadzania Budżetu 

Obywatelskiego gminy Dębno ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Marcin Krzysiak, Łukasz Lewandowski, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, 

Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 
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PRZECIW (1) 

Tomasz Pluciński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Kulbicki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zasad i trybu 

przeprowadzania Budżetu Obywatelskiego gminy Dębno, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady 

Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Komisji Marcin Krzysiak poinformował, że pismem z dnia 25 września 2024r. 

Radny Grzegorz Kulbicki zgłosił swój akces pracy w Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady 

Miejskiej Dębna. Zgodnie ze Statutem Gminy Dębno przedmiot działania poszczególnych komisji 

stałych, ich ilość, nazwy oraz skład osobowy określa Rada w odrębnych uchwałach. W uchwale 

Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie powołania komisji stałych 

Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania uzupełnia się 

skład Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna o Radnego Grzegorza 

Kulbickiego. 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie 

Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania (p. Grzegorz Kulbicki dot. 

Komisji OiSP) 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (4) 

Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Obielak 

 

Komisja OiSP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej 

komisje stałe Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania, 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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6. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - w związku  

z wyczerpaniem się porządku posiedzenia zamykam posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych i dziękuję Państwu za udział.  

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych                         

                           Rady Miejskiej Dębna 

 

                Marcin Krzysiak 
 

 

 

 

 

 
Przygotował: Monika Gubała 

 

Posiedzenie komisji było rejestrowane za pomocą urządzenia rejestrującego dźwięk (dyktafon).  
 
 


